
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 490
Vil ministeren oplyse, om der slet ikke har været nogen møder om luftpakken i
Rådsregi i EU siden juni 2014, herunder i arbejdsgrupper nedsat under rådet?
Hvis der har været møder, bedes ministeren redegøre for disse møders em-
ner, og hvad Danmark har tilkendegivet på disse møder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.
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